

卫理公会以萨迦守望者 23/2-1/3/2023

二月第四个星期的祷告事项

一、家庭

1. 为学生们能善用假期来祷告。为父母的生命，能带给孩子们好的影响来祷告。
2. 为家庭里的理财来祷告。祷告各个家庭，在理财上，能有上头来的智慧，安排钱财的花费与储蓄。

二、教会

1. 末世时代，教会会面对爱心冷淡的挑战。我们迫切祷告，教会顺服上帝，活出爱，甘心乐意的爱，不滥用爱，有智慧的彼此相爱，与爱世人。
2. 末世的时代，灾难逐渐增多。科技虽然发达，人心真实的一面乃是空虚。为面对：伤心，困难，空虚的人祷告。求神兴起安慰者，安慰需要的人。求神坚固安慰者，因为安慰人，也同等于预备会面对受伤害。

上帝给你的话是：

【赛 40:1】你们的 神说：“你们要安慰、安慰我的百姓。

三、国家

1. 愿大马假钞事件，能被政府与各界人士有效制止。也愿神光照制作假钞者，知罪并悔改。
 2. 雪州警方肃毒组侦破今年截至目前最大宗海洛英毒品案，起获 46 公斤罕见高纯度海洛英，初步估计总值超过 405 万令吉。
- 愿上帝大能在大马彰显，透过政府，警察，人民的同心。有效抵制毒品，并抓获制毒者。

四、世界

1. 纽西兰，惠灵顿在本月 19 日。热带气旋“加布里埃尔”（Cyclone Gabrielle）袭击纽西兰北岛至今一周，造成洪水泛滥、海水倒灌，堪称是本世纪纽西兰遭受的最严重灾害。周日根据统计，死亡人数已上升至 11 人，仍有数千人无法联系上。
- 为着搜救人员（警方，军方，救灾团体）搜救工作顺利祷告。
2. 土耳其 2 月 6 日发生规模里特制 7.8 级大地震，连同邻国叙利亚增至超过 4 万 6000 人遇难，其中土耳其的死亡人数超过 4 万。当地再有 3 人被困超过 12 天后奇迹生还，但其中一名男童随后因脱水不治。
- 为面对灾难的家庭祷告，求神安慰人心。为国家经济复苏祷告。为接受治疗的人能早日康复。

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 23/2-1/3/2023

Prayer items for 4th week of February

A. Family

1. Pray for the students to utilize their holidays well. Pray that parents will have a good influence on their children.

2. Pray for family financial management. Pray that each family can manage their allocation on expenditure and saving wisely.

B. Church

1. In the last days, love is becoming less available. We earnestly pray that the church will obey God, live out love, love willingly, do not misuse 'love', love each other wisely, and love the world.

2. In the last days, disasters will gradually increase. Although there is advanced technology surrounding us, people feel empty. Pray for those experience: sadness and emptiness, plus those in trouble. May God prepare someone to comfort those in need. May God strengthen the comforter because comforting others means facing the pain. God's word for you:

Isaiah 40:1 Comfort, comfort my people, says your God.

C. Country

1. We pray that the government may effectively combat counterfeiting banknotes incidents. May God's light shine upon, the lawbreaker shall repent.

2. Selangor anti-narcotics police have busted a drug distribution syndicate with a seizure of 46kg of heroin which is worth of about RM4.05 million.

Make the government, the police and the Rakyat mighty and united in the effort of arresting illegal drug makers and fighting drug-trafficking.

D. The World

1. Cyclone Gabrielle lashed the North Island of New Zealand and brought destructive flooding. It's the worst storm in this century. The death toll had risen to 11 according to statistics on Sunday, with thousands still unreachable.

Pray for the smooth search and rescue (police, military, disaster relief groups).

2. A 7.8-magnitude earthquake hit Turkey on February 6, killing more than 46,000 people, including neighbouring Syria, among which the death toll in Turkey exceeded 40,000. Three more local people miraculously survived after being trapped for more than 12 days, but one of the boys died of dehydration later.

Pray for the families who are involve, may God comfort them. Pray for the economic recovery. Also pray for speedy recovery of those who receive medical treatment.

Isakhar Pengawal Methodist 23/2-1/3/2023

Doa minggu keempat Februari

A. Keluarga

1. Doakan agar para pelajar dapat menggunakan cuti mereka dengan sebaiknya. Berdoa agar kehidupan ibu bapa dapat memberi pengaruh yang baik kepada anak-anak mereka.

2. Doakan pengurusan kewangan dalam keluarga. Berdoa juga agar setiap keluarga mendapat hikmah dari atas dari segi pengurusan kewangan, dan mengatur perbelanjaan dan simpanan wang.

B. Gereja

1. Pada zaman akhir, gereja akan menghadapi cabaran semakin tiada orang yang mempedulikan orang lain. Kita harus berdoa bersungguh-sungguh agar gereja akan mentaati Tuhan, menghidupkan kasih, mengasihi dengan rela, tidak menyalahgunakan kasih, saling mengasihi dengan bijak, dan mengasihi dunia.

2. Pada hari-hari terakhir, bencana akan beransur-ansur meningkat. Walaupun teknologi canggih, tetapi hati manusia ialah kekosongan. Berdoa untuk mereka yang menghadapi: Kesedihan, kesukaran, kekosongan. Semoga Tuhan membangkitkan penghibur untuk menghiburkan mereka yang memerlukan. Mintalah Allah kuatkan penghibur, kerana menghiburkan orang lain juga perlu mempersiapkan diri untuk menghadapi luka.

Firman Tuhan kepada anda ialah:

[Yesaya 40:1] Hiburkanlah, hiburkanlah umat-Ku, demikian firman Allahmu.

C. Negara

1. Semoga kejadian wang kertas palsu di Malaysia dapat dihentikan dengan berkesan oleh kerajaan dan rakyat dari semua lapisan masyarakat. Semoga Allah juga memberi pencerahan kepada mereka yang membuat wang kertas palsu, dapat insaf dan bertaubat.

2. Pasukan Anti-Narkotik Polis Selangor memecahkan kes dadah heroin terbesar setakat tahun ini, dan merampas 46 kilogram heroin ketulenan tinggi, dengan anggaran nilai keseluruhan lebih RM4.05 juta.

Semoga kuasa Tuhan terserlah di Malaysia, melalui kerajaan, polis, dan perpaduan rakyat dapat berkesan menolak dadah dan menangkap pembuat dadah.

D. Dunia

1. New Zealand, Wellington pada 19 haribulan ini. Siklon Tropika Gabrielle telah melanda Pulau Utara New Zealand selama seminggu sekarang, menyebabkan banjir dan pencerobohan laut. Ia boleh dipanggil bencana paling teruk dialami New Zealand abad

ini. Angka kematian telah meningkat kepada 11 orang mengikut statistik pada hari Ahad, dan beribu-ribu orang yang masih tidak dapat dihubungi.

Berdoa untuk kelancaran kerja (polis, tentera, kumpulan bantuan bencana). mencari dan menyelamatkan orang-orang yang hilang.

2. Gempa bumi berukuran 7.8 magnitud melanda Turki pada 6 Februari, mengorbankan lebih 46,000 orang termasuk orang negara jiran Syria, antaranya angka kematian di Turki melebihi 40,000. Tiga lagi penduduk tempatan secara ajaib terselamat selepas terperangkap selama lebih 12 hari, tetapi seorang daripada kanak-kanak lelaki itu meninggal dunia akibat dehidrasi.

Berdoa untuk keluarga yang menghadapi bencana, dan minta Tuhan menghiburkan hati mereka. Doakan pemulihan ekonomi negara dan yang menerima rawatan boleh sembuh secepat mungkin.